

# 陳樹渠紀念中學

## Chan Shu Kui Memorial School

學校通告編號：S16/17~076

### 英詩集誦訓練

敬啟者：香港學校朗誦節—英詩集誦的比賽日期為 11 月 23 日(星期三)。為使學生在比賽中有更佳表現，本校特安排以下訓練：

日期	時間	地點
8/11/2016 (星期二)	3:45pm – 5:15pm	禮堂
10/11/2016 (星期四)		
15/11/2016 (星期二)		
17/11/2016 (星期四)		
22/11/2016 (星期二)		
<b>比賽詳情</b>		
日期：	23/11/2016 (星期三,短週 Day6)	
時間：	2:00 – 4:00 pm	
地點：	九龍何文田忠孝街 89 號包美達社區中心	
備註：	1) 校方將安排旅遊巴士於下午一時接送學生由學校前往比賽場地。比賽完結後學生將於比賽地點解散。 2) 為了綵排，學生將提前於第 5、6 節午膳。學生當天需自備午膳。	

如有任何問題，請與英文科科主任衛荷老師或助理課外活動主任黃啟祥老師聯絡(23800241)。

此致

貴家長



徐思明署理校長 啟

2016 年 11 月 4 日

回 條

英詩集誦訓練

敬覆者：有關 貴校通告（編號：S16/17~076）內容，業已知悉。

此致

陳樹渠紀念中學校長

學生姓名：\_\_\_\_\_ 家 長 姓 名：\_\_\_\_\_

班 別：\_\_\_\_ 班 號：\_\_\_\_ 簽 署：\_\_\_\_\_

● 請於 2016 年 11 月 7 日或以前透過「家校通系統」回覆

2016 年 \_\_\_\_ 月 \_\_\_\_ 日

# 陳樹渠紀念中學

## Chan Shu Kui Memorial School

Circular Ref No. : S16/17-076

4 November 2016

To : All Parents

### Training for the English Choral Speaking Team

The competition date for the Hong Kong Schools Speech Festival - English Choral Speaking will be on 23 November Wednesday. To better prepare the team for the competition, the following training sessions will take place. The details of the competition are also listed as follows:

Date	Time	Venue
<del>8/11/2016 (Tuesday)</del>	3:45pm – 5:15pm	Hall
10/11/2016 (Thursday)		
15/11/2016 (Tuesday)		
17/11/2016 (Thursday)		
22/11/2016 (Tuesday)		
Competition Details:		
Date:	23/11/2016 (Wednesday, short Day 6)	
Time:	2:00pm – 4:00pm	
Venue:	Martha Boss Community Centre, 88 Chung Hau Street, Ho Man Tin	
Notes:	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. Students will travel to the venue by coach and will leave school at 1:00pm. They will be dismissed at the venue.</li> <li>2. Students will rehearse for the competition and have lunch during the 5<sup>th</sup> and 6<sup>th</sup> period. They are advised to bring their own lunch on that day.</li> </ol>	

If you have any questions, please contact Ms Sheila WAI or Mr. WONG Kai Cheung at 23800241.

Thank you very much for your attention.



CHUI SZE MING,  
Acting Principal

### Reply Slip

#### Training for the English Choral Speaking Team

To: Principal, Chan Shu Kui Memorial School

Circular no. S16/17-076 has been read and understood.

Name of student: \_\_\_\_\_

Name of parent: \_\_\_\_\_

Class: \_\_\_\_\_ Class no.: \_\_\_\_\_

Signature: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_

Please sign this circular through "School Comm System" on or before 7 November 2016.